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Protokół Nr XXXVI/2013 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 25 września 2013 r. 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 93 % frekwencji.  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 

Obradom przewodniczył P. Stanisław Kotulski, który powitał szanownych radnych,  

p. Tadeusza Halesiaka - Wójta Gminy, Pana Jana Bulszę projektanta mpzp Kulno, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz pracowników Urzędu Gminy.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył XXXVI sesję Rady Gminy 

Kuryłówka.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Wójta Gminy o wycofanie z porządku obrad 

XXXVI sesji rady Gminy Kuryłówka zwołanej na dzień 25 września 2013 r. projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały o powołaniu Spółdzielni Socjalnej „Rozwój” w Kuryłówce, 

umieszczonego w punkcie 9 porządku obrad.  

Następnie zapytał czy do przekazanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad, radni lub  

p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Wniosków nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania wniosku o wycofanie pkt 9 z porządku obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 

Wniosek uzyskał akceptację. 

 

Proponowany porządek obrad XXXVI sesji z uwzględnieniem zmian był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu eksploatacji surowców mineralnych – piasku kwarcowego  

w miejscowości Kulno, w gminie Kuryłówka. 

3. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/13. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kuryłówka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2014 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym Rady Gminy Kuryłówka. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym 

rachunku dochodów przez jednostki budżetowe, będące jednostkami organizacyjnymi Gminy 

Kuryłówka.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Kuryłówka na prowadzenie szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Samorządowi 

Powiatu Leżajskiego na realizację zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono.  

Rada Gminy Kuryłówka przyjęła zaproponowany porządek obrad XXXVI sesji. Przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

 

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu eksploatacji surowców mineralnych – piasku kwarcowego w miejscowości 

Kulno, w gminie Kuryłówka. 

 

 Pan Jan Bulsza projektant mpzp Kulno – szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu eksploatacji 

surowców mineralnych – piasku kwarcowego w miejscowości Kulno, w gminie Kuryłówka  

– „za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXVI/202/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 25 września 2013 r. sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu eksploatacji surowców mineralnych – piasku kwarcowego w miejscowości 

Kulno, w gminie Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad 3. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.  

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r. przedstawił  

Pan Andrzej Szpetnar Skarbnik Gminy. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Pytań i uwag do przedstawionej informację nie zgłoszono. Rada Gminy Kuryłówka przyjęła 

informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 r.  

 

 

Ad 4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013 r. 

 

P. Beata Kamińska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzyskiej Woli – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej w Brzyskiej Woli za rok szkolny 2012/2013. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Małgorzata Leja – Dyrektor Zespołu Szkół w Dąbrowicy – przedstawiła sprawozdanie  

z działalności Zespołu Szkół w Dąbrowicy w roku szkolnym 2012/2013. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 P. Miron Czarniecki – Dyrektor Zespołu Szkół w Kuryłówce – przedstawił informację  

z działalności Zespołu Szkół w Kuryłówce w roku szkolnym 2012/2013. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Pytań i uwag do przedstawionych sprawozdań nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła informację 

o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013 r. 
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Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kuryłówka  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2014 r. 

 

 P. Roman Szałajko  Sekretarz Gminy – omówił szczegółowo projekt uchwały. 

    

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kuryłówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2014 r. - 

„za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXXVI/203/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 25 września 2013 r. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Kuryłówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2014 r.– stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym Rady Gminy Kuryłówka. 

 

P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Poinformował, że podjęta 

uchwała wejdzie w życie z dniem podjęcia. 

    

 P. Radny R. Socha – poprosił o wyjaśnienie § 2 ust. 2. 

 

 P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – udzielił wyjaśnień radnemu R. Socha poinformował, 

że zapis dotyczy grupy radnych, którzy otrzymują dietę zryczałtowaną. 

 

 P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała czym jest dyktowane procentowe wynagrodzenie, 

że są tak duże rozpiętość pomiędzy radnymi, Przewodniczącym a Wiceprzewodniczącym. 

 

 P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – uchwała zachowuje te same proporcje, które 

obowiązywały w 2009 r. przyjęte uchwałą przez Radę Gminy. 

 

 P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – odp., że wie, że nic się nie zmienia, tylko chce wiedzieć 

czym jest to podyktowane? 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – zryczałtowana dieta w wysokości 80% dla 

Przewodniczącego jest w 100 % większości gmin, dla radnych jest 10% minimalnego wynagrodzenia. 

Taka propozycja jest od wielu lat, teraz rada może też zmienić te stawki.  

 

 P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – uważa, że stawki % diet można zmienić. „Podstawą nie musi 

być minimalne wynagrodzenie. Nie widzę problemu zmienić tych stawek na wyższe.” 

 

 P. Radny K. Lewkowicz – sprawa diet dla radnych była uchwalana więcej jak 10 lat temu, 

wówczas przyjęto stawki procentowe. Wzorowano się na gminach sąsiednich podobnych do naszej 
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gminy. Uważa, że dieta radnych przy naszym budżecie jest wynagrodzeniem adekwatnym.  

Można z uchwaleniem nowego budżetu na następny rok zmienić stawki diet dla radnych. 

Uważa, że obecna propozycja jest dobra. 

  

 P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – uważa, że zapis w § 2 ust. 5 „Radnemu, który 

uchyla się od głosowania  podczas sesji rady gminy lub podczas komisji obniża się dietę o 25% za 

każdy stwierdzony przypadek uchylenia się od głosowania” nie obowiązuje w żadnym samorządzie. 

Również w sejmie nie ma takiego zapisu.  

 Głosowanie jest jedną z form demokracji, nie zna takiego samorządu gdzie taki zapis jest ujęty 

w dietach dla radnych. W sejmie również są przypadki, że wcale posłowie nie głosują. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – podstawą do wypłacenie diety jest podpisanie 

listy obecności są przypadki, że radni nie głosują, nie biorą udziału w pracach, podpiszą listę 

obecności i na tej podstawie jest wypłacana dieta. Głosowanie jest nasza pracą, są trzy możliwości 

głosowania glos: „za”, „przeciw”, „wstrzymujący”. 

 

 P. Radny T. Kyć – zostaliśmy wybrani przez społeczeństwo do sprawowania mandatu. 

Zaproponował, żeby przy następnym budżecie pozbyć się diet i pracować za darmo. Dieta nie jest 

źródłem dochodów.  

 

 P. Radny W. Borek – zapytał czy jeżeli radny wyjdzie z sali podczas głosowania na chwilę, 

czy to będzie oznaczało uchylenie się od głosownia? 

 

  Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – zawsze podczas głosowania stara się, aby 

wszyscy radni powrócili na sale i mieli możliwość wzięcia udziału w głosowaniu. Jeżeli ktoś wyjdzie 

do toalety w czasie głosowania będzie czekał na tę osobę, aż powróci na salę obrad. 

 Nadmienił, że radni Rady Miasta Leżajska mają potrącenia diety za: spóźnienie się na sesję, 

wcześniejsze wyjście z sesji itp. 

  

 P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zgłosił wniosek o wykreślenie z projektu uchwały 

w § 2 ust. 5 „Radnemu, który uchyla się od głosowania  podczas sesji rady gminy lub podczas komisji 

obniża się dietę o 25% za każdy stwierdzony przypadek uchylenia się od głosowania.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Z. Pleskacz następującej treści:  

wykreślić w § 2 ust. 5 „Radnemu, który uchyla się od głosowania  podczas sesji rady gminy 

lub podczas komisji obniża się dietę o 25% za każdy stwierdzony przypadek uchylenia się od 

głosowania.” - „za” głosowało 4 radnych, „przeciw” głosowało 10 radnych, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Przegłosowany wniosek został odrzucony.  

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady 

Gminy Kuryłówka – „za” głosowało 10 radnych, „przeciw” głosowało 4 radnych, „wstrzymało się”  

0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXXVI/204/2013 Rady Gminy Kuryłówka z 

dnia 25 września 2013 r. diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Rady Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym 

rachunku dochodów przez jednostki budżetowe, będące jednostkami organizacyjnymi Gminy 

Kuryłówka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt o zmianie uchwały w sprawie 

gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku dochodów przez jednostki budżetowe, będące 

jednostkami organizacyjnymi Gminy Kuryłówka - „za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako Uchwała Nr XXXVI/205/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 25 września 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na 

wydzielonym rachunku dochodów przez jednostki budżetowe, będące jednostkami organizacyjnymi 

Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kuryłówka 

na prowadzenie szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – p. S. Kotulski – poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Opinia komisji: 

Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji p. T. Łapka. Poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kuryłówka na prowadzenie szkół niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych, oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania - 

„za” głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako Uchwała Nr XXXVI/206/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 25 września 2013 r. uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu Gminy Kuryłówka na prowadzenie szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych, oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Ad 9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Powiatu Leżajskiego na realizację zadania publicznego. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekty uchwały. 

 

 Pan Wójt Gminy T. Halesiak – stwierdził, że remont drogi Kolonia Polska – Szegdy – Majdan 

Sieniawski jest niezrozumiały, ale przyjął wniosek o dopłatę. Uważa, że Starostwo powinno 

unieważnić przetarg i ogłosić drugi. Uważa, że kwota jest za wysoka do wykonywanego zadania. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – uważa, że droga ta nie jest drogą priorytetową. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Leżajskiego na 

realizację zadania publicznego - „za” głosowało 14 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXVI/207/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 25 września 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Leżajskiego na realizację zadania publicznego – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. - „za” głosowało 13 radnych, „przeciw” 

głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXVI/208/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

25 września 2013 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady, o godz. 14.40 ogłosił przerwę 10 minutową w obradach. Po czym, o 

godz. 14.50 wznowił obrady. 

 

 

Ad 11. Wolne wnioski.   

 

P. Radny D. Kusy – nawieść tłucznia na drogę Dąbrowica – Podług  

 

P. Radny W. Borek – Zarząd Dróg Wojewódzkich chodnik na dole wykonać 30 m dalej przy 

posesji p. Czarnieckiego. 

 

Pan Wójt T. Halesiak – sołtysi i radni niech zgłaszają swoje uwagi dot. drogi wojewódzkiej, 

które zostaną pisemnie zgłoszone do zarządcy drogi. Na 30 września planowany jest odbiór tej drogi. 

 

P. Radny W. Borek – odprowadzenie wody z rowu obok p. Cichonia jest dołączony odpływ 

wody z drogi wojewódzkiej do gminnego odpływu a następnie płynie przez prywatne działki. 

Niech dofinansują i wykonać rów kryty. 
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P. Radny T. Łapka – odczytał wnioski jakie zostały zgłoszone na posiedzeniu komisji oświaty 

w dniu 23 września 2013 r. tj.; 

1) termomodernizacja budynku Szkoły w Dąbrowicy, 

2) remont dachu w Dąbrowicy – budynek szkoły, 

3) remont pomieszczeń biblioteki szkolnej w Brzyskiej Woli, 

4) przeciek na Sali gimnastycznej w Brzyska Wola, 

5) wcześniejsze powiadamianie dyrektorów szkół o posiedzeniach komisji. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – odp., że radni dostają zawiadomienie o sesji wraz  

z materiałami na 7 dni przed sesją, a przewodniczący komisji, mają wystarczająco 4-5 dni na zwołanie 

komisji. Nie można przesłać zawiadomienia i materiałów na sesję 10 dni wcześniej do radnych.  

 

P. Radny K. Lewkowicz – poprosił o zwrócenie się do KPP w Leżajsku o częstsze patrole  

stacji uzdatniania wody w Brzyskiej Woli, ponieważ stacja jak i sprzęt pozostawiony na placu przez 

firmę wykonującą kanalizacje wsi są dewastowane przez młodzież.  

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – uważa, że każdy przypadek dewastacji należy zgłaszać na 

policję. 

 

P. Radny Z. Walilko – zapytał kto odpowiada za dowóz dzieci z Kulna do i ze szkoły.  

Ostatnio miało miejsce zdarzenie, że dziecko z Kulna pojechało do Jastrzębca. 

 

Pan Wójt T. Halesiak – nie został poinformowany o takim przypadku, do tej pory rodzice byli 

zadowoleni z dowozu dzieci. 

 

P. M. Ner Prezes Spółdzielni Socjalnej „Rozwój” – odp., że nie zna takiego przypadku nikt 

nie zgłaszał takiego zdarzenia. Zostanie sprawdzone, czy zaistniała sytuacja miała miejsce.  

Nie miał żadnego telefonu w tej sprawie.  

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – uważa, że zgłoszenie takiego przypadku przez radnego jest 

słuszne, ale nie należy się denerwować.  

 

P. J. Błoński Dyr. GZOS w Kuryłówce – omówił przewóz dzieci do i ze szkoły zgodnie  

z obowiązującym regulaminem.  

Do sprawdzenia jest czy zdarzenie o którym mówi p. rady miało miejsc i czy wyciągnięto  

z tego konsekwencje.  

P. Radny R. Socha – poprosił, aby zwrócić się z pismem do policji o częstsze patrole oraz  

z apelem do księży w sprawie wałęsających się psów po wsi. 

 

Pan Wójt T. Halesiak – wałęsające się psy są problemem ogólnokrajowym. Pisma do księży  

i na Policje zostaną wysłane. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał p. Prezesa ZGK Sp. z o.o. czy przewidują 

dezynsekcję czarnych koszy? MZK taką dezynsekcję przeprowadzała. 

 

P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – nie przewidujemy takiej możliwości,  

aby dodatkowo przeprowadzać taką dezynsekcję. Kosze powinny być myte przez właściciela. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – poinformował, że w Gminie Hrubieszów jest najtańsza cena 

w Polsce za śmieci segregowane, gdzie odbiór ich jest raz na kwartał. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o. – poinformował, że samochód śmieciarka 

została przekazana na przegląd techniczny w ramach gwarancji.  
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Samochód został podrapany przez gałęzie zwisające nad drogami gminnymi, ale w ramach 

gwarancji zostanie podmalowany. 

Następnie poprosił sołtysa o pomoc w usunięciu tych zakrzaczeń. 

 

P. Radny W. Borek – zaproponował, aby z gminy wysłać decyzje do właścicieli nieruchomości 

z nakazem usunięcia tych zakrzaczeń. W m. Stare Miasto w Gminie Leżajsk taką metodę zastosowani 

i firma usuwała takie zakrzaczenia na koszt właściciela nieruchomości.   

  

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o. – poinformował, że selektywna zbiórka 

odpadów w gminie przynosi pozytywne skutki. Następnie podał dane statystyczne na temat ilości 

zebranych odpadów w miesiącach lipiec – wrzesień.  

Planowana jest zbiórka odpadów wielkogabarytowych w gminie w dniu 25 października. 

Dokłada informacja o zbiórce zostanie wszystkim mieszkańcom dostarczona. 

 

 P. Radny W. Borek – zaproponował, aby wyznaczyć dwa dni na zbiórkę.  

 

P. Radny S. Mazurek – zapytał czy w dni które są wyznaczone w PSZOK na odbiór odpadów 

wielkogabarytowych zostanie odebrana od rolników folia  po sianokiszonkach, worki po nawozach? 

 

P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – zapytał p. radnego czy w uchwalonej 

stawce 5 zł od osoby była ujęta folia po sianokiszonkach? Nie. Jeżeli my przyjmiemy tą folię za 

damro, to zapłacą za nią wszyscy mieszkańcy gminy. Zapytał radnych czy dają przyzwolenie na 

odbiór foli po sianokiszonkach, w pewnym rodzaju jest to działalność gospodarcza. 

 

P. Radny S. Mazurek – jeżeli ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce nie będzie odbierał tej foli to rolnik 

ją wywiezie w inne miejsce lub spali. 

 

P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – folię będziemy odbierali po 

wcześniejszym podpisaniu umowy z właścicielem prowadzonego gospodarstwa.  

 

P. Sołtys wsi Słoboda Z. Socha – każde gospodarstwo domowe ma podpisaną umowę na 

odbiór odpadów. 

 

P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – w skali roku od jednego rolnika jest 

 ok. 500 kg foli. 

 

P. Sołtys wsi Słoboda Z. Socha – ZGK Sp. z o.o. remontuje drogi gminne nawożąc kamień 

drogowy wraz z rozplantowaniem i  jako wykonawca chce naliczać dodatkowo rozwożenie tego 

kamienia po drogach polnych. Jak my to mamy naliczać.  

 

 P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – jest zapis kamień wraz  

z rozplantowaniem. Moje pytanie jest takie „jak podejść do tematu i na jaką odległość rozwozić ten 

kamień w cenie 105 zł.?” 

 

P. Radny W. Borek – firmy które remontowały drogi do tej pory nie miały takiego problemu. 

Sołtysa nie interesowało, gdzie kamień był składowany, sołtys płacić za kamień drogowy  

z rozplantowaniem.  

 

 P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – wskazać miejsca gdzie kamień ma być 

wysypany i rozwieziony. W momencie składania ofert żaden sołtys nie podał dokładnie zakresu robót. 

 

P. Radny D. Kusy – nie dziwcie się sołtysom, ponieważ na drogi mają wyliczone środki 

finansowe. 
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P. Radny K. Lewkowicz –zaproponował, aby dojść do konsensusu w sprawie remontu dróg. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał kiedy będzie robiony projekt oświetlenia ulicznego? 

 

P. Radny T. Łapka – wykonać oświetlenie obok p. Augustyna w Dąbrowicy. 

 

P. Radny T. Kyć – utwardzić drogę w Koloni Polskiej ok. 150 m „Nagórnie – Biele”. 

 

Pan Wójt T. Halesiak –  nawieziono haszy, wyrówna się nawierzchnię. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o. – zaproponował, dołożyć 100 zł do 

samochodu kamienia. 

 

Pan Wójt T. Halesiak – uważa, że zgodnie z podpisaną umową  nie ma możliwości dopłaty.  

W przyszłości należy dokonać dokładnych wyliczeń. 

 

P. Przewodniczący S. Kotulski – uważa, że sołtysi, Wójt i Prezes ZGK w sprawie remontu 

dróg muszą dojść do porozumienia. 

 

 

Ad. 14. Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, p. Przewodniczący S. Kotulski podziękował 

wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym zamknął obrady XXXVI sesji Rady 

Gminy Kuryłówka. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13
30

, a zakończyła o godz. 15
45

. 

 

Protokolant: 

 

Agnieszka Kuczek 

      Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

     Stanisław Kotulski 

 


